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 Protokół nr 106/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 kwietnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzył Wicestarosta – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik nr 1.  

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 
zaopiniowania związkom zawodowym uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- zmiany nazwy i siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach   i szkół 
wchodzących w jego skład, 
- zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 29 listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w 
Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład. 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Korecki – inspektor oraz pani Barbara Orłowska – 
specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji / 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie z panią Zofią Andrzejewską 
– przewodniczącą Rady Powiatu oraz z panem Maciejem Sikorskim – radcą prawnym w 
sprawie uchwał dotyczących szkoły w Czachówkach. Dodał, że stwierdzono iż w projektach 
uchwał powinna być uwzględniona zmiana nazwy i siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. Poinformował, że zmianie uległa uchwała w sprawie zmiany nazwy i siedziby 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach   i szkół wchodzących w jego skład, tzn. §1 pkt 1 
otrzymał brzmienie: „Z dniem 1 września 2013 roku Zespołowi Szkół Rolniczych w 
Czachówkach zmienia się nazwę na Zespół Szkół Rolniczych w Kurzętniku, a siedzibę z 
Czachówek na Kurzętnik  ul. Grunwaldzka 49, 13-306 Kurzętnik”. 
Pani Sekretarz dodała, że analogicznie zmianie ulega również uchwała  w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29 
listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład, niemniej jednak nie ulega zmianie 
uchwała dotycząca sieci szkół. 
Pani Trzaskalska wyraziła swoje oburzenie i zaniepokojenie jako Członka Zarządu, że w/w 
uchwała podejmowana jest po raz  kolejny. Stwierdziła, że radca prawny podpisując się na 
poprzednich uchwałach dał zapewnienie Członkom Zarządu, że mogą je przyjąć w takiej 
wersji jaka została im przedstawiona. Dodała, że Członkowie Zarządu byli pewni iż w/w 
uchwały są zgodne z przepisami prawa. Nadmieniła, że podejmowanie kolejnej takiej 
uchwały i przekazywanie jej po raz czwarty związkom zawodowym naraża wszystkich 
Członków Zarządu i całe Starostwo na śmieszność i utratę dobrego imienia.  
Pan Wicestarosta przychylił się do stwierdzenia pani Trzaskalskiej. Dodał, że pieczątka radcy 
prawnego pod uchwałami nie daje Zarządowi gwarancji, iż uchwały są poprawne.  
Pan Jabłoński zgodził się z przedmówcami. Dodał, że podziela zdanie Członków Zarządu co 
do wartości powyższych uchwał i jest zbulwersowany tą sytuacją. 
Pan Głowacki stwierdził, że błędów w powyższych uchwałach jest bardzo dużo. Dodał, że 
należałoby się zastanowić nad wyciągnięciem konsekwencji służbowych wobec radcy 
prawnego. 
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Pani Orłowska poinformowała, że każda uchwała dotycząca szkoły w Czachówkach była 
konsultowana z radcą prawnym. 
Pan Jabłoński zapytał, czy w takiej sytuacja sesja, która zaplanowana jest na dzień 11 
kwietnia odbędzie się. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że sesja która miała odbyć się 11 kwietnia została odwołana, 
odbędzie się najprawdopodobniej 25 kwietnia. 
 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
 
Pan Wicestarosta odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy i siedziby 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach   i szkół wchodzących w jego skład oraz treść 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 29 listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o zawiadomieniu i przedłożeniu do zaopiniowania 
związkom zawodowym w/w uchwał. Za głosowali:  M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan A. Korecki oraz B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
 
                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


